

## Majlis Perasmian Pembukaan Butik Siti Khadijah di AEON Mall Seri Manjung

Sabtu, 17 Februari 2018 - Peneraju telekung inovasi di Malaysia, Telekung Siti Khadijah melangkah setapak ke hadapan lagi dengan membuka sebuah lagi butik Siti Khadijah yang terletak di AEON Mall Seri Manjung, Perak. Majlis Perasmian Pembukaan Butik Siti Khadijah ini berlangsung pada 17 Februari 2018.

Majlis Perasmian Pembukaan Butik Siti Khadijah ini turut diserikan dengan kehadiran ADUN Pasir Panjang, YB Dato' Rashidi Ibrahim. Butik Siti Khadijah di AEON Mall Seri Manjung merupakan cawangan butik yang ke-26. Waktu operasi bagi Butik Siti Khadijah di AEON Mall Seri Manjung pula adalah bermula pada jam 10 pagi sehingga jam 10 malam.

*‘Alhamdulillah, dengan izinNya, Telekung Siti Khadijah berjaya membuka sebuah lagi butik , di AEON Mall Seri Manjung. Saya ingin mengambil peluang ini untuk mengucapkan ribuan terima kasih kepada famili kecil saya, iaitu anak-anak dan suami yang sentiasa menjadi tulang belakang dan nadi kepada kejayaan Siti Khadijah sekarang. Tidak lupa juga buat kepada famili besar saya, iaitu #TeamSK yang sentiasa bekerja keras untuk meningkatkan mutu dan kualiti Telekung Siti Khadijah bermula tahun 2009 sehinggalah ke hari ini. InsyaAllah, dengan pembukaan butik baru Siti Khadijah di Manjung ini akan memberi peluang kepada lebih ramai pengguna untuk merasai kualiti premium Telekung Siti Khadijah, dan dapat melakukan ibadah mereka dengan lebih selesa’.*

Puan Padzilah Enda Sulaiman , Pengasas Telekung Siti Khadijah

Telekung Siti Khadijah turut memasarkan lima koleksi produk terbarunya iaitu Telekung Signature Limited Edition , TPO USC (The Prayer Outfit Ultrasonic Cut ), Adam TBV(Teluk Belanga V), Adam TBU (Teluk Belanga V), dan Kurung Pesak OK (Oxford Khadijah) . Kelima-lima produk ini dipasarkan secara eksklusif sempena Majlis Perasmian Pembukaan Butik Siti Khadijah di AEON Mall Seri Manjung.

Kurung Pesak OK (Oxford Khadijah) merupakan produk terbaru yang dikeluarkan oleh Siti Khadijah.Kurung Pesak OK didatangkan dengan lima pilihan warna yang sesuai untuk semua jenis golongan wanita, iaitu Gull Grey , Pink , Navy Blue , Avocado dan Citron. Saiz bagi Kurung Pesak OK pula adalah saiz XS, S, M, L, dan XL. Manakala harga promosi sempena Pembukaan Butik Siti Khadijah di AEON Mall Seri Manjung bagi Kurung Pesak OK pula berharga RM 199 sahaja.

Selain itu, antara produk baru yang bakal dipasarkan secara eksklusif di Butik Siti Khadijah AEON Mall Seri Manjung ialah Adam TBV (Teluk Belanga V) . Adam TBV juga sangat sesuai dipakai ketika melakukan ibadah dalam jangka lama seperti Umrah/Haji. Terdapat empat pilihan warna dengan kombinasi warna lain yang sesuai iaitu Dark Brown C Beige, Dark Grey C Grey, Black C Gull Grey, White , dan didatangkan dengan pelbagai saiz, S, M, L, dan XL. Sempena pembukaan Butik Siti Khadijah di AEON Mall Seri Manjung, harga promosi berharga RM 120 sahaja bagi produk Adam TBV ini.

Adam TBU (Teluk Belanga U) juga sebuah produk baru yang akan dipasarkan sempena pembukaan Butik Siti Khadijah di AEON Mall Seri Manjung. Adam TBU adalah sebuah produk yang menjanjikan suatu kelainan dalam penghasilan busana lelaki oleh Siti Khadijah sebelum ini. Adam TBU didatangkan dengan pelbagai saiz, iaitu S, M, L dan XL. Bukan itu sahaja, ianya juga sangat praktikal dipakai ketika menunaikan ibadah dalam jangka masa yang lama seperti ibadah Umrah/Haji, dan majlis-majlis ilmu yang lain. Adam TBU mempunyai empat pilihan warna yang boleh dipilih mengikut kesukaan pelanggan Siti Khadijah iaitu Beige, Serenity Blue, Gull Grey, dan Putih. Harga promosi pula sama seperti produk Adam TBV, iaitu RM 120 sahaja.

Telekung SLE ( Signature Limited Edition ) ini tampak eksklusif dan premium dengan . renda corak yang bermotifkan abstrak. Bertepatan dengan selera penggemar-penggemar telekung masa kini, Telekung Signature Limited Edition yang mempunyai reka bentuk muka Klasik ini mampu menarik minat mereka untuk membeli dan memakainya.

Harga jualan bagi Telekung SLE ( Signature Limited Edition) adalah RM 199.00 sepasang namun istimewanya sempena pembukaan Butik Siti Khadijah di AEON Mall Seri Manjung, harga promosi adalah sebanyak RM 189.00 sahaja untuk sepasang. Bagi pilihan warna pula, Telekung SLE ( Signature Limited Edition ) mendominasi warna yang sinonim dengan telekung-telekung di Malaysia iaitu putih dan saiznya pula adalah free size.

Produk terbaru terakhir yang dipasarkan sempena pembukaan Butik Siti Khadijah di AEON Mall Seri Manjung ialah Telekung TPO USC (The Prayer Outfit Ultrasonic Cut) . Telekung TPO USC (Ultrasonic Cut) ini didatangkan dengan dua jenis warna, iaitu warna hitam dan cream almond . Bagi saiz pula, Telekung TPO USC (Ultrasonic Cut) ini boleh didapati dalam pelbagai saiz iaitu S, M, L dan XL. Dengan kepelbagaian saiz yang dikeluarkan, pastinya memudahkan para pelanggan untuk membeli telekung mengikut kesesuaian saiz muka bagi memberikan impak keselesaan pemakaian ketika beribadah.

Telekung Siti Khadijah buat kali pertama tampil dengan kelainan menggunakan trend/teknologi ultrasonic/lasercut dalam penghasilan telekung ini. Walaupun teknologi ultrasonic atau lasercut ini sudah lama dipraktikkan di Malaysia pada penggunaan baju, tudung mahupun telekung, apa yang membezakan produk telekung yang dihasilkan oleh Siti Khadijah ialah kualiti kain yang dipilih secara teliti dan kemas. Harga promosi ialah RM219.00 sahaja untuk sepasang. Jika pelanggan membeli 2 pasang telekung TPO USC (Ultrasonic Cut) dan ke atas, harga yang ditawarkan akan menjadi RM209.00 sahaja untuk sepasang.

Bagi mendapatkan lebih maklumat lanjut mengenai produk pilihan anda, layari laman sesawang Telekung Siti Khadijah di [www.sitikhadijah.com](http://www.sitikhadijah.com) atau LIKE laman Facebook Telekung Siti Khadijah atau layari Instagram @catalogue.sitikhadijah. Maklumat lanjut, boleh hubungi Mohammad Munzir Aminuddin, Pengarah Pemasaran Siti Khadijah Apparel Sdn. Bhd, di talian 019-600 3683, [munzir@sitikhadijah.com](mailto:munzir@sitikhadijah.com) ataupun emailkan ke Team SK kami di alamat emel, [hasif.hilmi@sitikhadijah.com](mailto:hasif.hilmi@sitikhadijah.com)

Adam TBU (Teluk Belanga U)

Adam TBV (Teluk Belanga V)

Kurung Pesak OK (Oxford Khadijah)

Kurung Pesak OK (Oxford Khadijah )

Telekung SLE (Signature Limited Edition)

Telekung SLE (Signature Limited Edition)

Telekung TPO USC (The Prayer Outfit Ultrasonic Cut)



Telekung TPO USC (The Prayer Outfit Ultrasonic Cut)